

No. 1615. Multilateral

AGREEMENT FOR THE ESTABLISHMENT OF THE INDO-PACIFIC FISHERIES COUNCIL. WASHINGTON, 15 NOVEMBER 1948 AND 29 NOVEMBER 1948 [*United Nations, Treaty Series, vol. 120, I-1615.*]

ACCEPTANCE

Timor-Leste

Deposit of instrument with the Director-General of the Food and Agriculture Organization of the United Nations: 9 May 2011

Date of effect: 9 May 2011

Registration with the Secretariat of the United Nations: Food and Agriculture Organization of the United Nations, 7 June 2011

N° 1615. Multilatéral

ACCORD RELATIF À LA CRÉATION DU CONSEIL INDO-PACIFIQUE DES PÊCHES. WASHINGTON, 15 NOVEMBRE 1948 ET 29 NOVEMBRE 1948 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 120, I-1615.*]

ACCEPTATION

Timor-Leste

Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture : 9 mai 2011

Date de prise d'effet : 9 mai 2011

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture, 7 juin 2011